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ΘΕΜΑ: «ΤΟΜΠ με ενσωματωμένα οπλικά συστήματα laser»

Κύριε Υπουργέ,

Τα τελευταία χρόνια με τη ραγδαία ανάπτυξη της τεχνολογίας και την εν δυνάμει
νεωτεριστική πολυπλοκότητα του πεδίου της μάχης, λόγω της ανάπτυξης και εμπλοκής
καινοτόμων ποιοτικά στρατιωτικών μέσων, πολλές προηγμένες στρατιωτικά χώρες
αναπτύσσουν αμυντικά όπλα laser, ενσωματωμένα επί θωρακισμένων οχημάτων,
εναντίον νέας γενιάς πυραύλων και drones. Οι εν λόγω τεχνολογίες laser
αναπτύσσονται, διότι οι πύραυλοι και τα drones γίνονται ολοένα μη ανιχνεύσιμα και
αντιμετωπίσιμα οπλικά συστήματα. Έτσι, παρατηρείται πια τεθωρακισμένα οχήματα
μεταφοράς προσωπικού (ΤΟΜΠ) να φέρουν οπλισμένα συστήματα laser, σχεδιασμένα
για χρήση εναντίον μη επανδρωμένων εναερίων οχημάτων. Κατά τη δράση τους αυτά,
ασφαλίζουν επιχειρήσεις σε φίλιο ή αντίπαλο έδαφος κατά τη διάρκεια εκδηλώσεων
πτητικών δράσεων mini UAV, εξουδετερώνοντας τις ιπτάμενες απειλές. Οι δυνατότητες
των ενσωματωμένων επί ΤΟΜΠ αμυντικών όπλων laser, εκτός των άλλων, δύνανται να
αναπτυχθούν επιπλέον στο πεδίο της προστασίας ευαίσθητων πολιτικών ή
στρατιωτικών στόχων εναντίον εχθρικής φάλαγγας είτε αυτοσχεδίων εκρηκτικών
μηχανισμών και ηλεκτρονικών μέσων κλπ.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως διερευνήσετε την πιθανότητα απόκτησης αμυντικών συστημάτων
laser επί ΤΟΜΠ ή την κατασκευή ικανού αριθμού αντιστοίχων συστημάτων laser, τα
οποία δυνητικά θα προσαρμόζονται σε τεθωρακισμένα οχήματα, όπως επί
παραδείγματι στα Μ1117 Guardian του Ε. Σ.;
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